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Zápis ze 7. jednání Komise pro bezbariérovou Prahu 1 

Rady MČ Praha 1 ze dne 2. 9. 2024 
Datum a čas konání: 2. 9. 2024 od 16:00 

Místo konání: Úřad městské části Praha 1, Vodičkova 18, jednací sál, přízemí 

Přítomni s hlasovacím právem (6): Jakub VESELÝ – předseda, Irena KVASNIČKOVÁ, Alena JANČÍKOVÁ, 
Jana TITLBACHOVÁ, Lucie VAVERKOVÁ, Jan TOMANDL (ODB) 

Přítomni s hlasem poradním (2): Iveta HAMARNEH, Emilija RÓNOVÁ 

Tajemník komise - zapsal: Tomáš ZBOŘIL 

Hosté ÚMČ P1: Ing. Ivana ANTALOVÁ 

Hosté – veřejnost: Ing. Ivana ŘEHOŘOVÁ, Metodické centrum odstraňování bariér SONS ČR, 
Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých ČR, z.s. 

Omluveni (4): Otakar PIŠTORA, Jana ŠESTAUBEROVÁ, Jitka BURIANOVÁ (stálý host), Hana LHOTOVÁ 
(ODB) 

Neomluveni (1): Jaroslav PAUR (stálý host) 

Program: 

1) Zahájení a úvodní slovo předsedy KOBE RMČ P1, schválení navrženého programu a schválení 
ověřovatele zápisu ze 7. jednání komise  

2) Schválení zápisu z 6. jednání 
3) Informace od radní pro bezbariérovost – Ing. Ivana Antalová  
4) Zajištění bezbariérovosti během rekonstrukce Václavského náměstí a dalších významných 

staveb na Praze 1 
5) Dotační Program pro bezbariérovou Prahu 1 pro rok 2025 
6) Ostatní  

a. Jančíkové bod 
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1) Zahájení a úvodní slovo předsedy KOBE RMČ P1, schválení navrženého programu a schválení 
ověřovatele zápisu ze 7. jednání komise  

Jednání bylo zahájeno předsedou komise v 16:05 za přítomnosti 6 členů s řádným hlasovacím právem. 
Jednání je proto usnášeníschopné. 

K navrženému programu požádala A. Jančíková o zařazení bodu do bodu Různé. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 1/7/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje navržený program a zařazení bodu do bodu Různé. 
 

Jako ověřovatelka zápisu se přihlásila Irena Kvasničková. Nikdo neměl námitky. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 2/7/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje jako ověřovatelku zápisu Irenu Kvasničkovou. 
 

Tajemník navrhl úpravu termínu 8. jednání komise v roce 2024 na datum 30. 9. 2024 z původně 
schváleného termínu 1. 10. 2024 tak, aby byly jako jednací dny zachovány pondělky. Členové 
se změnou souhlasili. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 3/7/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje změnu termínu 8. jednání komise na datum 30. 9. 2024.  
 

2) Schválení zápisu z 6. jednání komise 

Ke schválení je navržen zápis z 6. jednání komise v roce 2024. K zápisu neměl nikdo námitky. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 4/7/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje zápis č. 6/2024.  
 

3) Informace od radní pro bezbariérovost – Ing. Ivana Antalová 

Ing. Antalová již v rámci bodu 1 informovala členy o aktuální situaci ohledně rozpočtu pro dotační 
program v rámci odstraňování bariér na Praze 1. K čerpání je aktuálně 300.000,- Kč.  
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4) Zajištění bezbariérovosti během rekonstrukce Václavského náměstí a dalších významných staveb 
na Praze 1 

Na úvod předseda seznámil členy s aktuálním stavem staveb na Václavském náměstí a informoval 
o neúnosném stavu, který je velmi nebezpečný pro všechny osoby s handicapem. Dále předal slovo 
Ing. Řehořové, která doplnila informace za Metodické centrum odstraňování bariér SONS ČR, 
Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých ČR, z.s. 

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 5/7/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 konstatuje, že RTT Václavské náměstí je velmi nebezpečná pro osoby pohybující se 
v okolí stavby a že má podezření, že dochází k závažnému porušování předpisů. 

 

5) Dotační Program pro bezbariérovou Prahu 1 pro rok 2025 

Předseda uvedl bod k dotačním programům s návrhem, aby vznikla pracovní skupina, která bude řešit 
veškeré detaily dotačního programu. Pracovní skupina by se měla sejít dvakrát až třikrát během 
následujících 2 měsíců.  

6) Různé 

Do bodu Různé je zařazen bod ohledně bariérovosti pobočky České pošty v Jindřišské ulici. A. Jančíková 
seznámila členy s problematikou a následně proběhla diskuse. Předseda komise bude kontaktovat 
zástupce ČP.  

Hlasování: 6 PRO (0 PROTI, 0 SE ZDRŽELO) 

Usnesení č. KOBE 6/7/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 ukládá předsedovi komise kontaktovat vedení České pošty (pobočka Jindřišská) ve 
věci šikmé schodišťové plošiny, která nesplňuje požadavky na bezpečnost. 

 

 

Předseda ukončil jednání v 17:25. 
 

Příští jednání se bude konat dne 30. 9. 2024 od 16:00 na úřadě MČ Praha 1, Vodičkova 18, 
jednací sál v přízemí.  

 

Zapsal: Tomáš ZBOŘIL – tajemník komise v. r.    _______________________ 

 

Ověřil: Irena KVASNIČKOVÁ – místopředsedkyně komise v. r.  _______________________ 

 

Schválila: Jakub VESELÝ – předseda komise v. r.    _______________________ 


